

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Performing Art		
Course Name (课程名称):	Recitation (朗诵表演) 公众号链接		
Teacher Name (教师姓名)	Bai, Yanping	Phone	(858) 208-8762
		email	ypbai@sdhxcs.org
Teacher's Background (教师简介):	<p>Bai Laoshi was born in a Chinese art-friendly family and loved to recite poetry and stories from an early age. After moved to the States, she has co-hosted many large-scale cultural performances in San Diego. Ms. Bai has been teaching at Hua Xia Chinese School for over ten years. During her Chinese teaching, she realized that reading-out-loud is very important in learning Chinese language. In the meanwhile, to improve the students' interpretation of the performing arts, Ms. Bai has arranged several programs where she will instruct students to recite Chinese on stage comfortably. The recitation class allows the students to experience the profoundness of the Chinese language and the heritage of Chinese traditional culture in their reading. Learning Chinese through recitation opens a new way for American children to learn Chinese!</p> <p>白老师出生于艺术之家,在家庭环境的熏陶下,从小就热爱朗诵艺术。来美后,她多次参加圣地亚哥华人社区的大型文艺演出及主持。现在在华夏中文学校的教学工作也已经有十年之久。在教学中文的过程中,她更加感到了朗读是学好中文的重要性。为提高儿童的朗诵表演艺术,她精心编排了多个节目,带着孩子们上了大大小小的舞台,孩子们的靓丽亮相、韵味十足的朗诵和充满自信的表演,获得各界人士充分肯定。更难得可贵的是,朗诵班让孩子们在中文朗诵中,体会到了汉语言的博大精深、中华传统文化的深厚底蕴。在朗诵中学中文,为海外儿童开辟了一种学习中文口语新途径!</p>		
Course introduction (课程简述):	<p>The class will start with Mandarin phonetic corrections, through the training and performance of classic Chinese studies, nursery rhymes, Tang poetry, children's poetry, folk art, children's stage plays, and build up children's confidence on stage!</p> <p>从普通话语音矫正着手,通过经典国学、童谣、唐诗、儿童诗歌、曲艺、儿童舞台剧的训练和表演,带领孩子们登上一个更璀璨的舞台!</p>		
Course Objectives			

(课程目标):	<p>Students will learn Mandarin phonetics, and slowly build up their skill until they can recite classic poetry, nursery rhymes, and plays. They will also learn to perform on stage.</p> <p>学生将学习普通话语音，并慢慢积累他们的技能，直到他们可以背诵经典诗歌，童谣和戏剧。他们还将学习在舞台上表演。</p>			
Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):	<p>Ages 7 and SDHXCS Grade 3+ 7+岁， 华夏二年级以上。</p>			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	<p>The evaluations will be based on regular homework assignments and final projects. 根据学生完成与否定期的家庭作业和最终项目给予期末评估。</p>			
Class Size (最多招生人数限制):	20 Students			
Course Fee (报名费 / 学费):	Registration & material fee	\$300 / year	Course Time & Location	Sundays 11:30 Am – 12:30 Pm